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| lntroduction | 
宁波同创强磁材料有限公司创立于2004 年， 专业从事稀土钦铁淜磁体、 烧结钦铁淜辐射环及磁性组件的

研究、 生产、 应用开发及销售， 年产能超过5000吨。

同创位于中国东部重要港口城市一宁波市。 作为国家高新技术企业， 公司建有占地4 0,700平方米的现代

化标准厂区， 全面推行精益现场管理并通过IATF-16949:201 6以及各种相关体系认证， 公司的技术和管理团

队成员都具有近30 年的钦铁淜行业经验。2013年，同创通过省级高新技术企业研发中心资格认定，并与中科院

宁波材料研究所共同成立 “低摘高矫顽力烧结钦铁淜 ＂ 研发中心。2017年，成立企业博士后工作站。 2020年， 通

过浙江省级企业研究院认定。
“

凭借 领先的工艺， 精益的管理， 合理的价格， 及时的交货， 出色的售后 ”， 使得同创品牌被多家世界500
强企业所认可， 并成为其良好的合作伙伴。 同创的产品被广泛地应用于永磁电机， 电动电车， 电梯曳引机， 核

磁共振成像，音圈电机， 电声器件，传感器， 风力发电机，磁选机，IT和电动工具等领域。
同创真诚希望加强与客户的紧密合作， 实现共同发展。

TC, founded in 2004, is a leading manufacturer and supplier of rare earth magnet, specializing in sintered NdFeB 
magnet researching, manufacturing, application and marketing with annual output of 5,000 tons 
Located at Ningbo China, as a national high-tech enterprise, TC has an 1S0-9001 :2015, IATF-16949:2016 and 
1S0-1400 1 :2016 certified manufacturing facility, occupied 40,700 square meters, and staffed with a management 
and technical team, all members have nearly 30 years experience in NdFeB industry manufacturing. In 2013, TC 
became the strategic partner of NIMTE (Chinese Academy of Sciences) engaged in the research of'High Coercivity 
Sintered NdFeB with Low Dysprosium". In 2017, our enterprise postdoctoral working station was founded. In 
2020, TC won the title of "provincial enterprise research institute". 
Our core advantages: Cutting-edge technic, Excellent lean production management, Reasonable price, On-time 
delivery and Customer-oriented service, qualified TC as recognized reliable partner of several world top 500 
enterprises. Today, our magnets are widely used in Permanent magnetic motor, EVs, Elevator traction machine, 
MR I, VCM, Acoustic components, Sensor, Wind power generator, Magnetic separator, IT field and electricity-driven 
tools, and so on. 
We sincerely hope to establish a win-win relationship and realize common development 
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省级畜眉
低摘高矫顽力烧结枚铁氓技术中心
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国家高新技术企业

National High Tech Enterpnse 

低摘高矫顽力烧结钦铁淜技术中心
Eng,neenng Center for High Coercivity Sintered 

NdFeB with Low Dysprosium 

省级高新企业研发中心
Provincial new high tech enterprise R & D Center 
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